

## **Innkalling til Felles Koordineringsgruppemøte, 13. februar kl. 1000-1500**

Møtested: UiO/Blindern i **Lucy Smiths Hus møterom 5. (10 etasje)**

<https://www.uio.no/om/finn-fram/omrader/blindern/bl01/>

### 1/1- 2017. Handlingsplan 2017

#### **Behandling og godkjenning av Koordineringsgruppens felles Handlingsplan for 2017.**

MUSITs styre vil ikke lenger har koordineringsgruppens felles Handlingsplan til godkjenning. Arbeidet med handlingsplanen inngår i MUSITs årsplan som et tiltak. Handlingsplanen er et verktøy for Koordineringsgruppene og daglig leder for å koordinere arbeidet ved museene og hos utviklern. I 2017 vil det bli nye medlemmer i koordineringsgruppene, og det vil være riktig å vurdere prioriteringene i handlingsplanen på det første møtet med de nye gruppene.

**Sakspapir:** Utkast til MUSITs Handlingsplan for 2017.

### 2/1- 2017. Opprettelse av fagfora

Det har kommet inn fire forespørslers om opprettelse av fagfora fra faggrupper: Feltdokumentasjon, arkeologi, etnologi og karplanter.

### 3/1-2017. Ny IT-arkitektur

-Orientering

-Diskusjon av innspill fra Torkel om organisering av arbeidet med dokumentasjonsmodulen

- opprettelse av referansegruppe for foto status, framdrift

- forlenging referansegruppens virksomhetsperiode

- prioritering av de neste modulene

**Sakspapir:**

-MUSIT Ny IT-arkitektur orientering for tidsrommet 06.12.2016 – 17.01.2017.

-Ny IT-arkitektur, statusrapport januar 2017.

-Innspill fra Line A. Sjø og utviklere om videreføring av referansegruppe for magasin, og prioritering av utviklingsoppgaver.

### 4/1-2017. Evaluering av Koordineringsgruppene – gjennomgang

Gjennomgang av svar fra Nettskjema.

### 5/1-2017. Eventuelt